
Aloite 

Valtuusto 17.11.2008: 
 
Teemme valtuustoaloitteen, jossa uudistamme oheiset valtuustoaloitteet, koska 
valtuuston päättämän ja hyväksymän "Vanhustyön kehittämisohjelma 2007-2017" 
mukaisesti nämä aloitteissa esitetyt toimenpiteet olisi pitänyt jo toteuttaa: 

1.) Valtuuston kokous 19.11.2007 / Pykälä 92 
 

12 valtuutetun allekirjoittama aloite: 

 

Kaupunginhallitus ryhtyy välittömiin toimiin, että valtuuston päätöksiä noudatetaan ja 

valtuuston hyväksymä "Vanhustyön kehittämisohjelma vuoteen 2017" toteutetaan ja 

välittömästi ohjelman mukainen seurantaryhmä kutsutaan koolle tarkistamaan ja 

päivittämään kyseinen ohjelma, kuten on päätetty, ja että seurantaryhmä kokoontuu 

vähintään kerran vuodessa talousarvion laadinnan yhteydessä ja seuraa tavoitteiden 

toteutumista ja niiden toiminnallisia vaikutuksia ja raportoi valtuustolle. 

2.) Valtuuston kokous 28.04.2008 / Pykälä 35 
 

Terveyden edistäminen on yksi valtuuston määrittämistä painopistealueista. Erityisesti 

kiinnitetään huomiota ikääntyvän väestön toimintakyvyn ylläpitämiseen. Olemme 

kunnostaneet juuri vapaa-ajankeskus Kaskelotin, jota kuntalaisemme ja muutkin ovat 

alkaneet melko kiitettävästi käyttää liikuntaharrastuksiinsa ja kuntonsa kohentamiseen. 

Myös Ulvilan kaupunki hyödyntää Kaskelottia n. 700 palveluksessaan olevan henkilön 

kunnon ja työkyvyn ylläpitämiseen. 

Me Vasemmistoliiton valtuustoryhmä ehdotamme, että Ulvilan kaupunki järjestää 75 

vuotta täyttäneille ulvilalaisille maksuttoman Kaskelotin uimahallin ja kuntosalin käytön. 

Taloudellinen panostus ei tule olemaan kovin suuri, mutta hyöty niin taloudellisesti kuin 

myös elämän laadun paranemisena korvaa kyseisen panostuksen moninkertaisena. 

 

_________________ 

"Vanhustyön kehittämisohjelma 2007 - 2017" mukaan myös Kaskelotin maksuton käyttö 
70v. täyttäneille ulvilalaisille olisi pitänyt toteuttaa jo vuosina 2007 - 2008 (sivu 14). Myös 
mm. äskettäin vanhusneuvoston esittämä vanhusneuvola olisi ko. ohjelman, siis 
valtuuston päätöksen, mukaan pitänyt toteuttaa vuonna 2008 (sivu 13). Muitakin 
päivittämisen tai toteuttamisen vaativia kohtia ko. ohjelmasta löytyy. 
 
Valtuuston päätöksen toimeenpano "Vanhustyön kehittämisohjelman" päivityksen ja 
seurannan osalta on jo huomattavasti myöhässä, kuten myös sen sisältöjen toteuttaminen. 

Kaupunginhallituksen ja viraston on ryhdyttävä toimiin, joilla päästään välittömästi 
lailliseen päiväjärjestykseen valtuuston päätösten noudattamisen osalta. 

 


